
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen
Datum 11-09-2019
Tijd 19:30 - 21:05
Locatie Raadzaal
Voorzitter de heer L. Linssen
Leden commissie 
bestuur en middelen

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL:  
LS:      

M. Graef, R. Coolen, vacature
G. Teeuwen, C. Wetemans 
B. Nijskens, M. Schreurs
J. van Beek      
J. Vissers
H. Meewis
R. Verheul 

Afwezigheid / vervanging De heer C. Wetemans (RO) wordt vervangen door 
de heer B. Hermans. De heer B. Nijskens (CDA) 
wordt vervangen door de heer P. van Melick. Mw. 
E. van Tilburg (SV) vervult de vacature voor deze 
vergadering. 

Aanwezige 
portefeuillehouders

S. Backus en R. Martens

Overige aanwezige 
raadsleden/commissieled
en

Geen

Ambtelijke ondersteuning t.a.v. agendapunt 5a: Strategische visie: Mw L. 
Vestjens
t.a.v. agendapunt 5b. Vastgoed: de heer T. 
Bosmans en Mw. P. Handels
bij agendapunt 6a Westrom: de heer G. Cuijpers.

Deelname derden Geen
Insprekers Geen
Publieke tribune Ambt: C. Geraads, N. Feddahi , L van der Linden , 

H. Bekkers en I. Breuer.
3 overige personen

Commissiegrifffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 12 juni 2019 wordt 
conform voorliggend concept vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.

5 Presentatie en thema's
5.a Presentatie traject strategische visie

Mw. Vestjens, strategisch communicatieadvies, geeft in haar presentatie, 
welke is bijgevoegd bij de stukken een inkijk en doorkijk op de (planning) 
van de strategische visie, waarbij alle raads- en commissieleden worden 
uitgenodigd om mee te denken en mee te doen aan de totstandkoming 



hiervan. De eerstvolgende bijeenkomst hiervoor mis op donderdag 19 
september van 13:00 tot 17:00 uur in de Bombardon. Een separate 
uitnodiging volgt. De strategische visie is de kapstok voor het beleid van de 
komende jaren. De planning is om deze medio 2020 door de raad te laten 
vaststellen.   Er zijn geen vragen gesteld.

5.b Presentatie gemeentelijk vastgoed
In een interactieve presentatie waarvan de hoofdelementen in de stukken 
zijn opgenomen, worden de commissieleden meegenomen naar een manier 
waarop de gemeente een oplossing wil bieden om die panden die als 
incourant zijn bestempeld middels een creatieve invulling te verkopen, 
waarbij er weliswaar soms financieel een offer moet worden gebracht, maar 
waarbij wel een maatschappelijke meerwaarde gecreëerd wordt voor het 
pand of voor de locatie. Dit zal gebeuren middels een zogenoemd TOM-
proces waarbij de letter TOM staan voor Transparant, Open en 
Marktconform. Omdat het voor de raad altijd belangrijk is, hoe hoog de 
financiële offers zijn, zal een globale berekening, op verzoek van de heer 
van Beek schriftelijk aan de raad/commissie worden gestuurd.   

6 Raadsvoorstellen
6.a Begroting Westrom 2020

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 24 september 2019 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.

6.b Reinigingsdienst Maasland 1e begrotingswijziging 2019
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 24 september 2019 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
De heer H. Meewis vraagt of de kostenstijgingen opgenomen worden in de 
tarieven. De kosten voor het huishoudelijk afval stijgen met €271.000,00. 
Er staat dat deze 1 op 1 worden doorbelast aan de deelnemers. Wat wordt 
hiermee bedoeld. De vraag zal schriftelijk worden beantwoord. 
De heer M. Graef vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot 
samenwerking met Echt/Susteren en RD4. De heer Martens antwoord dat er 
wel gesprekken gaande zijn, maar dat er nog geen concrete resultaten te 
benoemen zijn. De heer J. van Beek maakt zich zorgen over de stijging van 
de kosten en vraagt of dit een trend is die doorzet. De heer Martens meldt 
dat er wel een trend is, die mede veroorzaakt wordt door de 
afvalverwerking vanuit andere landen, en de export van afval naar andere 
landen, dat nu niet meer is toegestaan. Wel scoort de gemeente goed op 
het punt van restafval. Ongeveer 78% wordt al gescheiden ingezameld door 
de burgers middels de containers voor o.a. glas en PMD. De kostenstijging 
is deels incidenteel (oprichtingskosten OR), deels structureel (meerkosten 
personeel).
De heer Meewis vraagt of er mogelijkheden zijn voor inwoners die hiertoe 
niet in staat zijn om tuinafval af te voeren naar de milieustraat. Dit kan 
tegen betaling. Gevraagd wordt om hieraan aandacht te geven via 
publicaties volgens de diverse kanalen.  

6.c Verordening tot vaststelling van het Ereburgerschap
Er zijn geen vragen of opmerkingen over dit voorstel.
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 24 september 2019 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen

6.d Afvaardiging gemeenschappelijke regelingen
Er zijn geen vragen of opmerkingen over dit voorstel.



De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 24 september 2019 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
7.a Brief Starterscentrum Limburg met jaarverslag 2018

De brief wordt voor kennisgeving aangenomen. De heer Hermans heeft nog 
wel een vraag openstaan, namelijk dat in het jaarverslag 2018 is 
opgenomen dat de gemeente Leudal een uitzonderingspositie heeft gehad, 
wat houdt dit in. Beantwoording zal schriftelijk volgen.

7.b E-mail SP Coulance incasso gemeentelijke belastingen
De heer H. Meewis heeft moeite met de reactie van de BsgW. Hij wil de 
problematiek van de kwijtschelding, en met name het gemeentelijk beleid 
agenderen voor een volgende commissievergadering. Gelet op het 
onderwerp zal dit een onderdeel zijn voor de commissie Sociaal. De heer 
Meewis zal nog een korte reactie sturen aan de griffie, die basis kan vormen 
voor de bespreking.

8 Aan de commissie gerichte stukken
Er zijn geen ingekomen stukken voor deze vergadering.

9 Stand van Zaken organisatieontwikkeling
Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden.

10 Langetermijnkalender
De heer M. Graef vraagt naar de noodzaak van de jaarlijkse behandeling 
van de begroting in de commissievergadering. Hij zal dit aan de orde stellen 
bij de komende presidiumvergadering, waarin dit punt geagendeerd staat. 

11 Openstaande actiepunten
Er zijn geen openstaande actiepunten.

12 Mededelingen en Rondvraag
Er zijn geen mededelingen. 
Er is niets voor de rondvraag.

13 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om  21:05 uur. De volgende vergadering is gepland op maandag 23 oktober 
2019.


